
MR-vergadering Het IJzeren Kind/ 03JH/ Rosmalen  

Datum: 22-06-2022   Tijd: 20.00-22.00u.  

Notulist: Rieke    Bericht van verhindering: Sonja (PMR) 

Directie/MT zijn ook uitgenodigd voor het bijwonen (van het eerste deel) van de vergadering.  

 

Onderwerp Vereiste voorbereiding Notulen 

Opening/ vaststelling 
agenda/ vaststellen 
notulen 10-5-2022 

Rondsturen en delen van agenda 
en notulen 

Agenda en notulen worden na een kleine aanpassing vastgesteld. Selinde past de notulen 
aan en stuurt dit naar Arjan.  
 

Mededelingen vanuit 
directie/MT 

Stand van zaken rondom: 
- Formatie + invulling 

2022/2023 
- Schoolgids 
- Tevredenheidsonderzoek 

2022 
- Stavaza MR 

lidmaatschap/ rooster 
van aftreden 

- De formatie is nog niet helemaal rond. Het is lastig om voldoende personeel te 
vinden. Naast een reguliere vacature wordt er gekeken naar de invalpoule en naar 
detachering. Overal is de spoeling dun.   
Het idee wordt geopperd om de vacatures ook actief onder de aandacht te brengen 
bij de directe omgeving van school, zoals ouders. Tinka gaat ze op Social Schools 
zetten.  
HIJK is momenteel geen opleidingsschool voor de PABO dus er zijn geen stagiaires 
die kunnen doorstromen. Er wordt gekeken of  dit mogelijk in de toekomst weer een 
optie is.  

 
- Tinka is nog bezig met het voltooien van de schoolgids. De ambitie is er om het voor 

het einde van dit schooljaar af te hebben zodat er nog inzage voor akkoord door de 
MR kan zijn.  
 

- Vanuit het tevredenheidsonderzoek onder het personeel komt een stijgende lijn, 
maar duidelijk is dat er een hoge werkdruk is.  Er ligt een belangrijk vraagstuk over 
hoe leerlingen met zorg de beste zorg te geven en hiervoor de tijd te kunnen nemen 
die dit kost.   
Bij de oudervragenlijst wordt een lage opkomst gezien. Er wordt nagedacht over hoe 
dit te vergroten. Suggesties die worden gedaan; de vragenlijst in laten vullen tijdens 
het wachten voor een 10 minuten gesprek of de lijst op papier meegeven.  



Het grootste aandachtspunt vanuit ouders lijkt het bieden van uitdaging aan 
kinderen die meer aankunnen en het bieden van de juiste ondersteuning aan 
kinderen. Dit past bij het onderwerp ´persoonlijke leerlijn voor elk kind´, wat een 
belangrijk aandachtspunt is waar de school aan werkt.  

 
- De termijn van Frank en Erwin binnen de OMR loopt in november af. Frank gaat niet 

verlengen. Deze positie komt beschikbaar binnen de OMR. Erwin wil mogelijk wel 
verlengen.  
De termijn van Elmar en Angelique loopt begin komend schooljaar af binnen de 
PMR. Angelique wil wel verlengen, Elmar niet. Deze positie komt ook beschikbaar. Er 
zal binnen het team worden nagegaan of er animo is om in de PMR te gaan. 
Voorheen was er weinig animo. Er wordt nagegaan waar dit aan kan liggen en hoe 
dit verbeterd kan worden. Ook wordt gekeken wat te doen als er niemand vrijwillig 
wil deelnemen.  
Het blijft wenselijk om 4 ouders en 4 leerkrachten in de MR te hebben, dit is 
passend bij de grootte van school qua aantallen leerlingen en personeel.   

 
 
 

Jaarplan HIJK 2022-
2023 (concept) 

Onderwerpen bespreken Het aangepaste jaarplan is opnieuw besproken. Er wordt nog wat extra uitleg gegeven over 
sociaal ontwerpend leren.  
 
Volgend jaar wordt er gekeken naar een meerjarenplan waarin ook de kleuren kunnen 
terugkomen over hoe ver we zijn met bepaalde plannen.  
 
Er zijn geen verdere opmerkingen vanuit MR.  
Het aangescherpte jaarplan wordt akkoord bevonden door de MR 

Visie HIJK Toelichting ‘aangescherpte’ 
versie door Tinka en vaststellen 
door de MR 

De aangescherpte visie wordt akkoord bevonden door de MR 
 

Evaluatie jaarplan 
2021-2022 

Evaluatie van onderwerpen 2021-
2022 

Bij rekenen worden mooie stappen gezet.  



Ook bij ´Flexklassen´ en ´Op Maat´ worden mooie stappen gezet. Volgend jaar vraagt dit 
opnieuw aandacht om het voor leerkrachten zo makkelijk mogelijk inzetbaar te maken. 
Leerkrachten blijven regiehouder.  
Bij  ´OP maat´ wordt gekeken of het meest wenselijk is om externen hiervoor in te schakelen 
of dat het vanuit school ingezet kan worden.  
Rondom hoogbegaafdheid wordt gekeken of de methode met denksleutels passend is. Het 
zo snel mogelijk goed in beeld krijgen van de leerling is wenselijk. Er wordt nog verder 
doorgedacht over hoe je het beste aanbod kan bepalen voor leerlingen die wat meer 
aankunnen.  
 
De kleurcodes die gebruikt worden in het doelen schema zijn op basis van wat er gepland is. 
Als het geplande gehaald is dan krijgt het de kleur groen. Het kan zijn dat het doel op zich 
dan nog niet gehaald is.  
 
Er wordt genoemd dat het lastig kan zijn om te weten wat een bepaalde PLG inhoudt als je 
niet met deze doelgroep te maken hebt als leerkracht en niet in de regiegroep zit. Dit kan 
wel wenselijk zijn om goede signalering te bevorderen en ivm de doorgaande lijn en feeling 
te houden met andere leerjaren.  
De vraagt ontstaat hoe je zo veel mogelijk tegemoet kan komen aan gedeeld eigenaarschap 
en het informeren van leerkrachten.  De PMR praat hierover door met Tinka over hoe dit 
onder de aandacht te blijven brengen.  
 
Het taakbeleid is gereed en binnen het MT naar gekeken. Dit wordt nog met de PMR 
besproken en dan kan het met het team gedeeld worden zodat die kunnen intekenen op 
taken.  
 
 

WVTTK  - Het gedragsprotocol is aangepast door Tinka, OMR moet er nog akkoord op geven. 
- Betreft het ARBO-plan; Erwin zal Tinka nog informeren over manieren van 

registreren van incidenten.  
- Er wordt veel ingezet voor Oekraïense leerlingen, desondanks lijken de kinderen nog 

niet helemaal op hun gemak te zijn op school. Er komt voor deze kinderen 
waarschijnlijk geen centrale onderwijsvoorziening. Ook zitten nieuwkomersklassen 



in Den Bosch vol. Dit maakt dat deze kinderen op de reguliere scholen blijven, wat 
veel vraagt van de school. Er is hulp nodig voor leerkrachten omtrent hoe dit aan te 
pakken. Daarnaast kost het tijd om deze kinderen goed te ondersteunen.  
Er wordt door het MT in de omgeving van school navraag gedaan naar mensen die 
binding hebben met Oekraïne en eventueel de taal spreken. Mogelijk kunnen zij iets 
betekenen voor de school en deze leerlingen. 

 

Rondvraag  - Er wordt gevraagd hoe het gaat met de vrijwillige ouderbijdrage. De suggestie wordt 
gedaan om een betaallink te maken waarop ouders kunnen klikken wat het betalen 
gemakkelijker maakt. 

Jaarplan MR 2022-
2023 

Onderwerpen/ data kiezen MR 
bijeenkomsten 2022-2023 

Nieuwe data voor de MR vergaderingen voor komend schooljaar 2022-2023:   
19-9-2022, 8-11-2022, 14-12-2022, 19-01-2023, 13-3-2023, 16-5-23, 21-6-23 
 
Voor de volgende vergadering zetten we graag de communicatie met de achterban op de 
agenda.  
 

Sluiting Er wordt afgesloten met een 
borrel ivm laatste vergadering 
van het schooljaar 

 

 

 

 

 

 

 


